

東華三院扎根香港148年，為本港首間慈善機構。百多年來，隨著社會的需求不斷變遷，本院因應市民所需全年無休地提供適切的醫療、教育及社會福利服務，關心香港市民的精神始終如一。

而本院「歡樂滿東華」於1979年首播至今經已40年，家傳戶曉，成為全港最長壽的電視籌款晚會，而善款數字更屢創新高。多年來，節目不但帶給市民一個極具視聽之娛的晚上，經典的演出項目更成為不少香港人的集體回憶，同時亦提醒大家，這個繁華都市背後，仍有許多弱勢社群需要我們的關心和幫助。

本年度「歡樂滿東華」將於2018年12月8日（星期六）晚上8時正在無綫電視翡翠台現場直播，並以「善心同行40年」為主題，為本院醫療、教育及社會福利服務籌募拓展經費。我們衷心希望各位踴躍支持，與東華三院攜手造福社群，一同將愛心和溫暖傳送到香港每一個角落！

The Tung Wah Group of Hospitals, being the first charitable organization in Hong Kong, has been established for 148 years. Notwithstanding the great changes of the Hong Kong society over the years, our dedication of serving Hong Kong remains unchanged. To cater for the public needs, we diligently strive to provide medical and health, education and community services to the Hong Kong community.

Our annual flagship fund-raising event, Tung Wah Charity Gala is the longest running local fund-raising TV programme in Hong Kong since 1979, which is in its 40 years of broadcast this year and has become the collective memory of many Hong Kong people. The donations raised reached a record high every year. The Show is not only an important event in the local community, which brings us an entertaining and warm evening, but also reminds every one of us that there are still many people out there who are in need of our help.

Tung Wah Charity Gala will be broadcast live in the evening of Saturday, 8 December 2018, on TVB Jade to raise funds for the development of the Group's multifaceted services. We earnestly seek your continuous support in this meaningful cause to convey care and love to the needy across every corner of our community.



(王賢誌 Vinci WONG)
東華三院主席暨籌委會主席
Chairman, Board of Directors cum
Organizing Committee Chairman

籌委會委員 Organizing Committee Members

第一副主席 1st Vice-Chairman	蔡榮星博士 Dr. TSOI Wing Sing, Ken	第二副主席 2nd Vice-Chairman	文穎怡小姐 Ms. Ginny MAN	第三副主席 3rd Vice-Chairman	譚鎮國先生 Mr. TAM Chun Kwok, Kazaf
----------------------------	----------------------------------	----------------------------	------------------------	----------------------------	-----------------------------------